

# 基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校通告 (第 21 / 22-32 號)

## 有關取消親子戶外活動事宜

敬啟者：

因應本港 24 小時內出現數宗新冠狀病毒確診個案，擔心社區出現隱形傳播鏈及出現新一波疫情，政府宣佈 1 月 7 日凌晨起取消一切集體活動及聚會，另也關閉主題公園，本校為保障學生及家長之安全。因此，原定於 2022 年 1 月 8 日（星期六）於保良局賽馬會大棠渡假村舉行親子戶外活動將會取消，有關活動之延期或退款將於稍後通知。敬請家長垂注。

此 致

各 家 長

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校



校長： 林琮美 啟  
林琮美

2022 年 1 月 6 日

**C. & M. A. Fairview Park Kindergarten/ Nursery School Notice(21/22-32)**  
**Cancellation of parent-child outdoor activities**

6<sup>th</sup> January, 2022

Dear Parents :

In response to several confirmed cases of the COVID-19 in Hong Kong within 24 hours and worried about the invisible transmission chain in the community and the emergence of a new wave of epidemics, the government announced the cancellation of all group activities and gatherings from the early morning of 7<sup>th</sup> January, and the closure of theme parks. Ensure the safety of students and parents. Therefore, the parent-child outdoor event originally scheduled to be hold at Po Leung Kuk Jockey Club Tai Tong Holiday Camp on 8<sup>th</sup> January, 2022 (Saturday) will be cancelled. The extension or refund of the event will be notified later. Parents are kindly requested to pay attention.

Yours sincerely,



*Helen Lam*  
\_\_\_\_\_  
Lam King Mei Helen  
The Principal